
Zápisnica  

zo zasadnutia Komisie športu, školstva, mládeže a kultúry pri Obecnom zastupiteľstve Obce Trnovec 
nad Váhom, konaného dňa 30. 1. 2024 

 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Program:  
 

1. Otvorenie 
2. Dotácie z rozpočtu obce Trnovec nad Váhom 
3. Diskusia 
4. Záver 

 
K bodu 1 
 
Zasadnutie komisie otvorila a viedla predsedníčka komisie Katarína Tusková, ktorá privítala všetkých 
prítomných členov komisie. Privítala aj prednostku obecného úradu a predsedu komisie finančnej, 
podnikateľskej a nakladania s majetkom obce Ing. Hlavatého. 
 
K bodu 2  
 
Predsedníčka uviedla, že jediným bodom dnešného programu sú žiadosti o dotácie na rok 2024, 
všetci členovia komisie sa vedeli prihlásiť do e-grantu a zhodnotiť jednotlivé žiadosti. Na poslednom 
zasadnutí si prešli jednotlivé žiadosti a skontrolovali aj vyúčtovanie za predošlý rok. Pokiaľ ide 
o žiadosti na rok 2024, štyroch žiadateľov sme požiadali o doplnenie alebo vysvetleniem sú to OZ 
Farao, Csemadok, Dreamed Ranch a FK Dynamo. Prednostka dodala, že im poslala výzvu 
prostredníctvom grantového systému aj telefonovala, ale OZ Dreamed Ranch sa neozval, hoci dostala 
aj potvrdenie o doručení správy. Termín bol do 24. januára, boli upozornení, že ak žiadosť nedoplnia, 
budú vyradení. Pokiaľ ide o MO Csemadok, zo žiadosti odstránili položku požadovanú za prenájom, 
vysvetlili aj polygrafické práce, ide o náklady za pozvánky a pod. Ing. Ábrahámová sa spýtala, či mali 
v poriadku vyúčtovanie, K. Tusková jej odpovedala, že nepredložili žiadne výdavkové doklady, 
nevieme, či si vedú peňažný denník, ale mali by priložiť výdavkový doklad, ktorý je dôkazom o tom, že 
položku vedú v účtovníctve. V rámci občerstvenia nakúpili alkohol a to je neoprávnený výdavok. 
Prednostka ju doplnila, že to bol neoprávnený výdavok aj podľa predošlého VZN. K. Tusková 
pokračovala, nezdokladovali, načo použili 27 obrusov, nie je podpísané prevzatie zakúpeného 
oblečenia. Majú spevácky zbor, oblečenie nakúpili pre nich, ale nie je informácia, kto si ho prevzal 
a pod. Nemajú ani prezenčné listiny z podujatí. Ak si každý prevzal oblečenie, nie je problém to 
prevzatie podpísať, pokiaľ oblečenie používajú len na vystúpenia, stačí dať o tom prehlásenie, ale keď 
ich zakúpili z dotácie, je to treba dokladovať. Vôbec nedoložili fotodokumentáciu, informáciu 
o spôsobe propagácie obce, v zmluve o hudobnom vystúpení chýbajú údaje, ako aj doklad 
o odovzdaní a prevzatí peňazí za vystúpenie. 
 
Pokiaľ ide o JDS, nemajú vyúčtované spolufinancovanie, hoci z peňažného denníka vidieť, že aktivity 
spolufinancovali z vlastných zdrojov, nemajú fotodokumentáciu a informáciu o propagácii obce. V. 
Horváthová namietala, že nevie, ako má spolufinancovanie vyúčtovať, pri niektorých akciách boli aj 
uvedené sumy spolufinancovania. K. Tusková jej povedala, že časť nakúpili z dotácie a časť za vlastné, 
treba k tomu len priložiť účtovné doklady, lebo hoci to uviedli, vyúčtovali len dotáciu. 
Prednostka obecného úradu zhrnula, že na kultúru sú dve žiadosti, žiadatelia pýtajú 5.500 eur. 
 
Predsedníčka pokračovala žiadosťou FK Dynamo, žiadajú 19.950 eur, podali vysvetlenie, ich prezident 
rád vysvetlí potrebné informácie aj osobne. Výdavky za služby športových odborníkov a mzdy 
a odvody zamestnancov mali vysvetliť. Mali tam na mzdy 1.800 eur, na športových odborníkov 9.800 
eur. Položka výdavky za služby športových odborníkov je pre osoby, ktoré sú zaregistrovaní ako 
športoví odborníci, ktorí si hradia odvody sami. Sú to traja tréneri, jeden rozhodca a jeden lekár-



masér. Podľa nariadení SFZ musí mať klub rozhodcu a lekára. Mzdy a odvody zamestnancov sú vtedy, 
ak osoba nie je registrovaná ako športový odborník, v minulosti to bol tréner mládeže, v posledných 
rokoch je to mzda hospodára. Rozpočet nie je iba z obecných financií, ale je v sume 28-30 tisíc eur, 
aby klub mohol futbal robiť na takejto úrovni. Peniaze, ktoré pýtajú od obce, pokryjú iba základné 
fungovanie futbalu na dedine, bez akéhokoľvek rozvoja. Ing. Ábrahámová povedala, že energie sa 
prepísali na obec, aby nežiadali takú vysokú dotáciu, K. Tusková jej odpovedala, že v žiadosti 
vysvetlili, na čo peniaze potrebujú, Ing. Ábrahámová namietala, dotačná schéma sa menila aj kvôli 
tomu, že žiadajú tak veľa peňazí, hoci nejde o obecný klub. Mgr. Vargová uviedla, že na energie 
žiadali 5.000 eur a 1.200 eur hradili z vlastných zdrojov. PaedDr. Székházi Hlavatá uviedla, že nie jej 
fanúšikom futbalu, ale oplatí sa to pre obec? Prednostka jej odpovedala, že sa to nedá brať 
z takéhoto hľadiska, PaedDr. Székházi Hlavatá dodala, že aj ona má syna, možno aj on raz bude chcieť 
hrať ale úroveň nie je príliš vysoká a žiadajú veľa peňazí. K. Tusková povedala, že situácia nie je takáto 
len u nás, každé mesto a obec podporujú tieto tímy. Mgr. Vargová pripomenula situáciu v Košiciach, 
teraz sme videli, aký má vplyv na športové kluby podpora zo strany miest a obcí, tie držia šport na 
Slovensku, nedá sa pozerať na vec tak, že máme za tie peniaze nejakú hodnotu. Práca vo futbalovom 
klube je lepšia, aj pokiaľ ide o prácu s deťmi, ale suma je vysoká. PaedDr. Székházi Hlavatá sa 
vyjadrila, že robia tábory pre deti, ale sú dosť drahé. Aj ona pracovala v letnom tábore Csemadoku 
s deťmi, ale bola dobrovoľníčka, nedostala za to nič. Ing. Ábrahámová konštatovala, že za letný tábor 
rodičia zaplatili 100-120 eur za jedno dieťa. K. Tusková ju upozornila, že to nie je jednoduché, urobiť 
takýto tábor. Prednostka povedala, že síce žiadajú veľa, ale iní tiež žiadajú a robia aktivity pre päť 
ľudí. Ing. Ábrahámová sa spýtala, koľko je to peňazí, keď sa suma rozpočíta na mesiac, nikto nebude 
robiť takúto prácu zdarma. Prednostka pripomenula, keď obec nebude klub financovať, zanikne. V. 
Horváthová sa zapojila do diskusie, šport je dnes finančne veľmi náročný, nechce sa FK Dynamo 
zastávať, ale je to náročné materiálne aj pre ľudí. Aj zo ZO JDS boli v letnom tábore a záujem zo 
strany detí bol veľký. Ing. Hlavatý doplnil, že deti si tábor pochvaľujú, K. Tusková pripomenula, že 
rodičia zaplatili 100 eur, ale treba počítať aj stravu alebo materiál. Ing. Ábrahámová uviedla, že veľa 
vecí dostali sponzorsky, ale, samozrejme, je to plus pre rodičov. K. Tusková dodala, že vyúčtovanie 
predložili, musia ešte priložiť nejaké dokumenty k cestovným príkazom, zakúpili 55 tričiek, treba 
uviesť, pre koho boli určené, taktiež aj tričká Adidas. 
 
TJ Dynamo, tí žiadajú 4 900 eur, vlani dostali 4.000 eur, nevyúčtovali spoluúčasť a k cestovným 
príkazom nedoložili požadované doklady o STK, PZP a emisnej kontrole. Za časť dotácie nakúpili obuv 
pre svojich troch členov, dvaja z nich obuv uhradili vlastnými kreditnými kartami, čo by sa nemalo. 
Mgr. Vargová dodala, že aj tu je návrh, aby sa obmedzilo to, čo je možné z dotácie kúpiť, aby im obec 
kupovala aj tenisky, to je príliš. K. Tusková pokračovala, nepredložili informáciu o propagácii obce, 
fotodokumentáciu ani potvrdenia o prevzatí zakúpených vecí. Mgr. Vargová uviedla, že aj teraz 
žiadajú peniaze aj na športovú obuv a navrhla dotáciu o túto položku krátiť. 
 
Ďalej je tu žiadosť Hubert Arrows, pokračovala predsedníčka komisie, ktorí žiadajú dotáciu 2.000 eur, 
pokiaľ ide o vyúčtovanie nepredložili príjmový ani výdavkový pokladničný doklad, fotodokumentáciu 
z podujatí ani fotodokumentáciu zakúpených položiek, potvrdenie o ich prevzatí ani informáciu 
o spôsobe propagácie obce. Prednostka doplnila, že žiadajú dotáciu na štartovné a na ubytovanie, 
priložili aj zoznam podujatí. 
 
OZ Farao žiada dotáciu 1.700 eur, dotáciu za minulý rok vyúčtovali, bola to len jedna položka 
a vyúčtovanie bolo v poriadku, uviedla K. Tusková. Žiadali sme od nich doplniť, akú činnosť 
vykonávajú na území obce, štatutárka dala vysvetlenie. Uviedla, že vykonávajú verejnú tréningovú 
činnosť na Novom Dvore, kam sa môžu ísť pozrieť aj obyvatelia obce. Nemôžu podujatia organizovať 
v obci, lebo na to nie sú vytvorené podmienky. Ing. Ábrahámová povedala, že by mohli usporiadať 
v obci nejaké iné podujatie, napr. ples. Vraví sa, že trénujú v Šali. V. Horváthová uviedla, že k p. 
Hučkovej chodia trénovať dve autá, jedno má značku Šale, druhé bratislavskú, majú tam len poníky. 
Prednostka navrhla osloviť p. Lenčéšovú, aby poslala rozpis tréningov. Jej žiadosť zatiaľ vylúčiť 
nemusíme, požiadame o rozpis s tým, že kým bude zasadnutie OZ, členovia komisie sa prídu pozrieť 



na tréning. K. Tusková sa spýtala, kde malo OZ Farao v minulom roku ustajnené kone, dostala 
odpoveď, že v škole na Veči. 
 
Poslednú žiadosť podal Dreamed Ranch, žiadali 500 eur, na pohonné hmoty a štartovacie poplatky, 
žiadosť o dotáciu podali po prvý raz. Prednostka ich žiadala doplniť, akú činnosť vyvíjajú na území 
obce, odpoveď v stanovenom termíne sme nedostali. 
 
Členovia komisie po krátkej diskusii navrhli poskytnúť jednotlivým organizáciám dotácie takto: 
 
Farao – overiť, či majú tréningovú činnosť v časti Nový Dvor 
Dreamed Ranch  - 0 
Csemadok – 2.500 
JDS – 2.500 
Hubert Arrows – 1.800 eur 
TJ Dynamo –    4.200 eur 
FK Dynamo – 18.500 eur 
 
rezerva je 500 eur, ak Farao sa zamietne, dá sa každému 100 eur, prípadne sa ponechá rezerva. 
PaedDr. Székházi Hlavatá konštatovala, že keď prihlási dieťa na šport, nepočíta s tým, že jej niekto dá 
na to peniaze, Ing. Ábrahámová pripomenula, že Csemadok robí mnoho aktivít pre verejnosť, ZO JDS 
netreba ani spomínať, zapájajú sa aj do všetkých obecných aktivít. Hubert Arrows usporadúvajú 
súťaže a majú lukostrelecký krúžok, stolní tenisti v tomto roku po prvý raz priniesli na obecné 
podujatie pingpongový stôl. I. Mesárošová pripomenula, že aj zápasy hrajú v miestnej telocvični. Ing. 
Hlavatý povedal, že keď organizovala autoškola zraz motorkárov, zapojili sa aj lukostrelci, aj sa deti 
mohli povoliť na voze ťahanom koňmi. I. Mesárošová mu odpovedala, že vtedy mal ešte voz s koňom 
miestny obyvateľ, dnes by bolo potrebné ich dopraviť z Palárikova, p. Láng by to vedel vybaviť, ale 
stálo by to dosť peňazí.   
K. Tusková zakončila debatu, návrh sa predloží na finančnej komisii a zastupiteľstvu. Do zmluvy bude 
potrebné rozpísať, že pokiaľ chcú peniaze predisponovať na iný účel, musia písomne požiadať 
o zmenu účelu ich použitia. Treba tam doplniť aj to, aby sa pridŕžali manuálu na vyúčtovanie dotácií. 
Ak to nedodržia, budú musieť vrátiť peniaze, resp. sa im v budúcnosti dotácia neposkytne. 
 
K bodu 3 
 
Týmto príspevkom sa program zasadnutia vyčerpal. Ani jeden z prítomných nemal ďalší diskusný 
príspevok a návrhy či pripomienky, predsedajúca preto poďakovala prítomným za účasť a zasadnutie 
ukončila. 
 
Zapísala: I. Mesárošová 

 

 

                                                                                                     Katarína Tusková 
                                                                          predsedníčka komisie športu, školstva, mládeže a kultúry 


